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P r o t o k ó ł    Nr  XXIII/2020 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  29  grudnia  2020  roku 

odbytej w trybie zdalnym  
w  godzinach  od  1200  do  1335  

 
Otwarcia zdalnej XXIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz 
Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXIII sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad zdalnej XXIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 
    1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 

    2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

  
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim na rok 2021.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/157/2020   
 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/158/2020   

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2020.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/159/2020   
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kamień Krajeński.  

       a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik   
       b/ dyskusja 

                  c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/160/2020   
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 

Krajeński na rok 2021.   
       a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz             

                  b/ dyskusja 
         c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/161/2020   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 
Aglomeracji Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIII/162/2020   

 
 10. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

 11. Zamknięcie obrad sesji.    
 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na XXIII sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      

 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z XXII sesji 

Rady Miejskiej. 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 

Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor ds. profilaktyki              
i zdrowia – Dorota Buda.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXIII/157/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
29 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim na rok 2021 podjęta została jednogłośnie 
15 głosami za.  
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Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIII/158/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
29 grudnia 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIII/159/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
29 grudnia 2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2020 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

 
Ad. a/ Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 
odczytał uchwałę Nr 3/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 r. w sprawie 
opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kamień Krajeński.  
  
Ad. b/ Dyskusja. 

 
Brak dyskusji.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.   

 
Ad. c/ K. Warylak – kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały   
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień 

Krajeński?  
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Uchwała Nr XXIII/160/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                

29 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została 14 głosami za przy               

1 głosie wstrzymującym się (S. Lubińska).  
  
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 
Krajeński na rok 2021.   

 
Ad. a/ Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz – Wojciech Głomski. 

  Następnie głos zabrał Skarbnik – Piotr Gustyn.   
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 

Warylak odczytał uchwały Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 r. Nr 3/P/2020                

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kamień Krajeński 
na 2021 r. oraz Nr 3/Dpr/2020 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Kamień Krajeński na 2021 r. 
  
Ad. b/ Dyskusja. 

 
Radna Natalia Marciniak wyraziła nadzieję, że to będzie dobry rok,                   

a zaplanowane inwestycje zostaną zrealizowane w roku 2021. Ważną dla 
radnej inwestycją jest m.in. budowa chodnika w ul. Matejki. Radna ma 
nadzieję, że ten chodnik powstanie. Odnośnie przebudowy ul. Długiej i ul. 

Kusocińskiego poprosiła Burmistrza Kamienia Krajeńskiego o informację co 
w ramach zaplanowanych na rok 2021 środków będzie tam realizowane. 
Zapytała również na co przeznaczone zostaną środki w ramach zadania 

doposażenie miejsca wypoczynku nad Jeziorem Mochel. Odnośnie 
przebudowy placów zabaw na terenie Gminy Kamień Krajeński poprosiła                

o wskazanie miejscowości, które otrzymają nowe place zabaw. Podkreśliła, że 
cieszy się z masztów flagowych, które mają zostać umieszczone na rynku              
w Kamieniu Krajeńskim. Wspomniała również o ważnej inwestycji - budowa 

drogi, ul. Polna oraz rozbudowie świetlicy wiejskiej w Radzimiu, na którą 
czekają mieszkańcy.      

 
Burmistrz Wojciech Głomski odniósł się do inwestycji przy ul. Długiej i ul. 
Kusocińskiego. Poinformował o konflikcie energetycznym, który musi zostać 

uporządkowany. Wspomniał również o tym, że musi zostać tam wybudowana 
kanalizacja deszczowa. Po tych pracach będzie można przystąpić do 
utwardzenia drogi. Odnośnie budowy chodnika dla osoby niepełnosprawnej 

podkreślił, że to zadanie będzie kontynuowane. Wspomniał, że projekty są 
już oddane. Odnośnie budowy masztów flagowych podkreślił, że 

zabezpieczona jest kwota w wysokości 30.000 zł i będzie to realizowane. 
Projekty są już przygotowane. Następnie nawiązał do inwestycji nad jeziorem 
Mochel podkreślając, że chodzi o urządzenia fotowoltaiczne. Poprosił 

Skarbnika o uzupełnienie informacji. 
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Skarbnik Piotr Gustyn poinformował, że w ramach tego zadania zostaną 

ustawione 3 ławki fotowoltaiczne z możliwością ładowania urządzeń 
multimedialnych, ławostół do gier planszowych oraz aluminiowe donice 

podświetlane. Odnośnie placów zabaw poinformował, że będą one w Obkasie, 
Jerzmionkach, Nowej Wsi oraz siłownia pod chmurką w Obkasie (bloki).      
 

Radny Sebastian Skaja poruszył temat budowy drogi na odcinku ul. Polna 
do ul. Strzeleckiej wraz z oświetleniem. Podkreślił, że taka jest nazwa tego 
zadania, ale tak naprawdę będzie realizowana tylko ul. Polna. Ulice od Polnej 

do ul. Strzeleckiej czyli Franciszka Rogali, Jana Pawła II i Wyszyńskiego będą 
tylko oświetlone. Utwardzona będzie tylko ul. Polna.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając stwierdził, że jeżeli inwestycja 
miałaby zostać wykonana w takim zakresie o jakim mówił radny Sebastian 

Skaja to wyniosłoby to około 2 mln zł. Wspomniał, że inwestycja ta będzie 
trudnym zadaniem, które należy rozpocząć od wykupu bądź wymiany 

gruntów, ponieważ ulica ta w niektórych miejscach jest bardzo wąska.     
 
Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że bardzo dobrze byłoby gdyby udało 

się zrealizować zaplanowane inwestycje. Nawiązał do zadania 
inwestycyjnego, o którym mówił na komisji, a które nie musiałoby być 
wykonane. Z kolei zapytał czy zostało uwzględnione zadanie, o którym jest 

mowa już od kilku lat. Według radnego zadanie to musiałoby być koniecznie 
wykonane.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że zadanie jest przewidziane               
w budżecie, o ile radny Bogdan Januszewski miał to samo na myśli. Gdyby 

nastąpiło wykreślenie tego zadania nie byłoby również rozbudowy świetlicy 
wiejskiej w Radzimiu, ponieważ jest to ze sobą powiązane.     
 

Skarbnik Piotr Gustyn stwierdził, że jeżeli chodzi o Fundusz Dróg 
Samorządowych to tak jak przedstawiał wnioski leżą u Wojewody i czekają 

na rozpatrzenie. Jak tylko to nastąpi, zapisane zostanie, które drogi z tego 
funduszu będą wykonane.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jest również złożony wniosek na 
Dużą Cerkwicę.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

  
Ad. c/ K. Warylak – kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem Budżetu 
Gminy Kamień Krajeński na rok 2021?  

 
Uchwała Nr XXIII/161/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia              

29 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 
Krajeński na rok 2021 podjęta została 14 głosami za przy 1 głosie 
wstrzymującym się (S. Lubińska). 

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 



 

 

6 

 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski podziękował za 

zaakceptowanie budżetu na 2021 rok.  
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu RGIiGK – 

Andrzej Mazur.  
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIII/162/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
29 grudnia 2020 roku w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji 
Kamień Krajeński podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że na sesji jest mniej dyskusji, 
ponieważ odbywa się ona zazwyczaj podczas komisji. Czasami są to burzliwe 

dyskusje. Bywa, że komisje trwają kilka godzin. Radna poprosiła, aby 
protokoły z komisji były szczegółowe, zawierały przebieg dyskusji i zgłaszane 
pytania. Podkreśliła, że mieszkańcy często proszą o poruszenie jakiegoś 

tematu. Stwierdziła, że powinno się to znaleźć w protokole.    
 

Radny Sebastian Skaja złożył mieszkańcom życzenia noworoczne. Życzył 

zdrowia i tego, aby skończyła się pandemia. Podziękował również uczniom, 
rodzicom i nauczycielom za wytrwałość w zdalnym nauczaniu.   
 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o organizację szczepień przeciwko 

COVID-19.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że prawdopodobnie będzie to             

w szpitalu w Więcborku. Nie jest znany termin szczepień. Ponadto podkreślił, 
że nie jest kompetentny, aby udzielać informacji na ten temat. Taką 
informację powinien przekazać Pan Starosta.   
 

Następnie Burmistrz Kamienia Krajeńskiego oraz Przewodniczący Rady 
Miejskiej złożyli wszystkim życzenia noworoczne.  

  
Ad. 11. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XXIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XXIII sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                             /-/  Kazimierz Warylak  


